

Title (en)
PACKAGING.

Title (de)
VERPACKUNG.

Title (fr)
EMBALLAGE.

Publication
EP 0374216 A1 19900627 (EN)

Application
EP 89905451 A 19890427

Priority
GB 8810220 A 19880429

Abstract (en)
[origin: WO8910314A1] An article of packaging comprises an open topped container (2) with side walls (26) converging downwardly to a floor (25) and a cover (1) formed from a blank having a main panel (10; 101) over the open top of the container and side panels (11, 14; 104, 105) with side extensions (16; 114, 15) by which the side panels are connected together to converge downwardly from the main panel so as to be inseparable from the container without tearing of the cover.

Abstract (fr)
Un emballage comprend un récipient (2) ouvert par le haut avec des parois latérales (26) qui convergent vers le bas jusqu'à un fond (25) et un couvercle (1), formé d'une ébauche composée d'un panneau principal (10; 101) qui passe sur l'ouverture supérieure du récipient et de panneaux latéraux (11, 14; 104, 105) avec des extensions latérales (16; 114, 15) qui relient entre eux les panneaux latéraux de façon à les faire converger vers le bas, en s'éloignant du panneau principal, et à les rendre inséparables du récipient sans que l'on déchire le couvercle.

IPC 1-7
B65D 5/64; B65D 77/20

IPC 8 full level
B65D 5/28 (2006.01); **B65D 5/54** (2006.01); **B65D 5/64** (2006.01); **B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/64 (2013.01); **B65D 77/20** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8910314A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8910314 A1 19891102; AU 3556489 A 19891124; EP 0374216 A1 19900627; GB 8810220 D0 19880602; JP H03500041 A 19910110

DOCDB simple family (application)
GB 8900502 W 19890427; AU 3556489 A 19890427; EP 89905451 A 19890427; GB 8810220 A 19880429; JP 50516689 A 19890427